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els dos principals nuclis de La Sagrera 
i el Rieral, acabés unint-los i que, 
albora, preservés aquest patrimoni 
naturai, paisatgístic i arquitectònic 
tan emblematic del nostre poblé. Per 
això hem fet propostes en aquest 
sentit. 

Les decisions que es prenguin ara, 
durant la tramitació del POUM, defi-
nirán quasi irremeiablement quin 
model de creixement tindrem en els 
propers 15 o 20 anys. No pot ser que 
veient com han crescut molts pobles 
del nostre voltant no haguem après 
dels errors comesos. 

En aquest moment, quan no existeix 
la pressió urbanística que havíem 
patit uns anys enrere, és quan, sense 
complexos, hem de propiciar que el 
nostre pöble faci créixer, aprofiti, 
conservi i revaloritzi tot el seu patri-
moni paisatgístic, arquitectònic i cul-
tural que hem rebut dels nostres 
avantpassats i que el cedim als nos-
tres fills amb tot el seu valor. 

PARTIT DELS SOCIALISTES DE 
CATALUNYA 

Les últimes legislatures, els partits 
politics que van aconseguir formar 
part del consistori, portaven en las 
seves propostes électorals el desen-
volupament del POUM Pia Ordena-
do Urbanística Municipal, dones pel 
que fa al nostre grup, érem plena-

ment conscients que les Normes 
Subsidiàries que estaven vigor, en 
molts casos estaven antiquades o 
amb el desenvolupament esgotat. 

És conegut que es varen iniciar els 
estudis del POUM durant el mandat 
que s'iniciava ¡'any 2004 i que 
malauradament van ser suspesos per 
les afectacions que suposadament 
sobrevenien en els barris a tocar del 
hu Tenes. 

Han passat 10 anys d'estira i arronsa 
amb I'Agencia Catalana de I'Aigua, 
amb un possible canvi de traçat del 
4art. Cinturò i amb un nou Pia 
Territorial Metropolità de Barcelona, 
que finalment clarificava, aixi ho 
entenem nosaltres, I'escenah territo-
rial de la comarca. 

Per tant nosaltres, tal i com portà-
vem en el nostre programa, estem 
convençuts que el nostre pöble 
necessita desenvolupar el POUM. 

Malgrat això, tenim dues questions, 
segons el que nosaltres entenem, 
que modifiquen el calendan d'una 
forma substancial: 

Primer.- Després d'haver estât aturat 
per les majories d'esquerres aquests 
anys, ara i amb la situació econòmi-
ca que tenim damunt, el govern de 
dretes CIU i PP prenen la decisiò de 
seguir amb el projecte i amb una 
despesa, que no és prioritària, sobre-
tot quan, en paral-lel, se suprimeixen 
serveis públics (Autobús Municipal, 
Escola Bressol Municipal, Ajuts al 
Tercer Món, barris en situació deis 

vials deficients, poblé sensiblement 
més brut i d'altres contingèndes que 
no s'enfronten). 

Segon,- També hem de dir, amb 
satisfacciò, que s'ha indos una 
demanda feta pe! nostre grup, en el 
sentit que la carretera que s'haurà de 
fer com a sortida de Sigues i Riells i 
del polígons industrials del nord del 
nostre municipi no travessi el terme 
municipal i sigui desviada cap a la C 
17, vorejant el nostre terme munid-
pal, per tal de no rebre l'oposidó 
deis pobles veins, decisiò molt encer-
tada per estalviar conflictes territo-
rials. 

Estàvem decidits a donar el nostre 
consentiment però, finalment, vàrem 
entendre que la zona central del 
pöble hauria d'estar blindada contra 
qualsevoi especulaciò urbanistica 
que, segons es desprèn, quedará a la 
decisiò del propietari i del consistori 
de torn, la qual cosa ens ha creat 
una inseguretat manifesta. 

Tercer- El POUM s'aprovarà perqué 
el govern té la majoria, però evident-
ment el que hagués estât aplaudit 
per tots el dutadans i ciutadanes de 
Santa Eulàlia hauria estât la unanimi-
tat de tots els grups munidpais, que 
no ha estât possible per un procès 
partidpatiu escanyolit. El desenvolu-
pament será cosa de pocs, que acon-
seguiran eis seus objectius, i la resta 
anirà a remóle i, si repassem la histo-
ria contemporània, en veurem molts 
exemples. 
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